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Geachte heer, mevrouw. 

In deze brief informeren wij u over onze zienswijze van de gewenste advies-
structuur per 1 januari 2015 in de gemeente Groningen. 

U hebt op 2 oktober 2013 een brief (reg.nr. GR13.3942387) ontvangen van 
het Wmo platform Groningen. In deze brief vraagt het Wmo platform uw raad 
om een korting van 10% op de subsidie te niet te doen en een uitspraak te 
doen over de gewenste (Wmo) adviesstructuur in de gemeente Groningen. 

Zoals bekend hebben wij eerder besloten om de voorgenomen generieke 
korting van 10% niet toe te passen op het Platform Wmo. Over de gewenste 
(Wmo) adviesstructuur is in de raadscommissie Onderwijs & Welzijn d.d. 20 
november 2013 aan u gemeld dat wethouder Visscher de huidige samenwer
king gaat bespreken met de adviesorganen en het SOOG. Daarbij is 
toegezegd dat de uitkomst met u wordt gedeeld. 

In deze brief wordt in eerste instantie ingegaan op de stappen die zijn 
genomen om de samenwerking tussen de adviesorganen en het SOOG te 
bevorderen. Vervolgens gaan we in op de stand van zaken om vervolgens 
onze zienswijze voor een toekomstbestendige adviesstructuur te geven. 

Historie 
In de stad kennen we in relatie tot afstemming over de Wmo een drietal 
adviesorganen: de adviesraad voor het gehandicaptenbeleid, de ouderenraad 
en het Wmo-platform. Daarnaast participeert het SOOG (Stedelijk Overleg 
Ouderenbonden Groningen = belangenorganisatie) in deze adviesstructuur. 

De adviesraad voor het gehandicaptenbeleid en de ouderenraad hebben een 
lange voorgeschiedenis en zijn ingesteld door het college c.q. de gemeente
raad (met verordening) om gevraagd en ongevraagd advies te geven. 
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Het platform Wmo is ontstaan vanuit het particulier initiatief (stichting) en is 
bij de inwerkingtreding van de Wmo gevormd (2007). Vervolgens hebben 
wij het platform omarmd als (wettelijk) adviesorgaan om gevraagd en onge
vraagd advies te geven bij de beleidsvorming op het gebied van de Wmo. 

Onderzoek in 2011 
Om meer zicht te krijgen op de werking en mogelijke verbetering van de 
Wmo-adviesstructuur in Groningen heeft Bureau Onderzoek en Statistiek 
Groningen in 2011 een onderzoek gedaan. Uit dit onderzoek komt naar voren 
dat iedereen vindt dat het beter kan en moet in Groningen, zo ook met de 
onderlinge samenwerking tussen de verschiilende adviesorganen. De uitkom
sten en conclusies van de evaluatie zijn gezamenlijk besproken met alle 
adviesorganen en het SOOG. Ten behoeve van de versterking samenwerking 
en de Wmo-advisering van de adviesorganen aan de gemeente Groningen is 
april 2012 een samenwerkingsovereenkomst opgesteld en ondertekend. 

Nieuwe werkwijze vanaf 2012 
Vanuit eerdergenoemde samenwerkingsovereenkomst is afgesproken te 
onderzoeken in hoeverre op onderdelen efficienter kan worden gewerkt. 
Gestart is met de vorming van een tweemaandelijks regieoverleg tussen 
gemeente en adviesorganen waarin de hoofdlijnen van het huidige en 
toekomstig beleid wordt besproken. Daarbij is gezocht naar een manier om 
relevante adviesonderwerpen inzichtelijk te maken en verbindingen te leggen 
met de gemeentelijke trekkers. Er wordt gewerkt met een inventarisatielijst 
waarbij adviesorganen met elkaar afspreken wie 'leidend' is in het proces van 
gemeentelijke advisering voor een bepaald onderwerp. Er is de afgelopen 
periode met grote inzet gewerkt aan de gemeentelijke advisering. Het is 
echter niet gelukt zelf een plan te maken waarin stappen worden gezet in de 
samenwerking met randvoorwaarden, budgetten en afspraken. 

Stand van zaken 
Wethouder Visscher heeft bilateraal met de voorzitters van de adviesorganen 
en het SOOG gesproken over de stand van zaken en het toekomstperspectief 
De brief aan uw raad heeft het platform Wmo niet besproken met de 
ouderenraad, de adviesraad voor het gehandicaptenbeleid en het SOOG. 
In de samenwerking is het afgelopen jaar geprobeerd de dubbele advisering te 
voorkomen en per onderwerp te komen tot een gemeentelijk advies. Dit 
verloopt op onderdelen goed. Toch blijft het lastig omdat ieder adviesorgaan 
haar eigenheid heeft met uitgangspunten en taakopvatting waarbij men zich 
niet altijd (helemaal) herkent in het gezamenlijke advies aan de gemeente. De 
adviesorganen en het SOOG constateren dat de huidige samenwerkingsvorm 
onbevredigend is. Voor de drie adviesorganen geldt dat, kijkend ook naar de 
toekomstige uitdagingen als nieuwe vormen van beleidsparticipatie en de 
gedecentraliseerde gemeentelijke taken, dit geen begaanbare weg is en wordt 
de vorming van een adviesorgaan Wmo per 1 januari 2015 niet als onlogisch 
bestempeld. 
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Conclusie en vervolg 
Op grond van de gesprekken met de adviesorganen en onze eigen waarne-
ming stellen we vast dat de huidige adviesstructuur niet toekomstbestendig is. 
We onderzoeken en bepalen de komende maanden, in samenspraak met de 
adviesorganen en het SOOG, de gewenste positie, taak en rol van een (nieuw) 
gemeentelijk adviesorgaan met goede faciliteiten en ondersteuning. Om vaart 
in het proces te houden richten we ons op 1 januari 2015. We willen hierin 
ook de ervaring en advies van andere gemeenten, de daar geinstalleerde 
adviesorganen en externe deskundigen betrekken. 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geinformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Groningen, 

de bur: 
dr. R.L. 

de secretaris 
drs. M.A. (Mi 


